

Ref: QGTC / 20000171/2023

Date: 30 January 2023

Dear Mr. Nasser Abdulla Al-Abdul Ghani

Director of Market Operations & Control Department

Qatar Stock Exchange

Doha, Qatar

Greetings

Subject: Postpone the Date of First Board Meeting of "Nakilat" for 2023

With reference to our letter No. (QGTC/20000157/2023) dated January 25th, 2023, please be advised that Nakilat's first Board meeting for the year 2023, is postponed to **Monday, February 13th, 2023**, after trading hours, to discuss and approve the financial statements for the fiscal year ended December 31st, 2022, with the continuation of prohibiting Board members and insiders from trading company's shares until the end of the BOD meeting, as per the provisions of article (111) of QFMA's Offering & Listing of Securities on the Financial Markets Rulebook and QSE circulars in this regard.

The company will hold an investor relations conference call to discuss the financial results for the year ending 31/12/2022 on **Wednesday, February 15th, 2023, at 1:30p.m.**, and the investor presentation will be uploaded to the company's website before the investor relations conference call.

Best Regards,

From Qatar Gas Transport Co., Ltd. "Nakilat"

Fotios Zeritis
Head of Investor Relations
& ESG Reporting

Copy: Qatar Financial Market Authority.

السيد / ناصر عبدالله الغني المحترم
مدير ادارة عمليات السوق والمراقبة
بورصة قطر
الدوحة - قطر
السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

الموضوع: تأجيل إجتماع مجلس إدارة شركة "ناقلات" الأول لعام 2023

بالإشارة إلى كتابنا رقم (QGTC/20000157/2023) بتاريخ 25 يناير 2023، نود تفضلكم بالإحاطة بأن إجتماع مجلس إدارة شركة ناقلات الأول لعام 2023، تم تأجيله لينعقد يوم **الاثنين الموافق 13 فبراير 2023**، بعد إغلاق فترة التداول، وذلك لمناقشة وإعتماد البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2022، وذلك مع إستمرار إيقاف تعامل أعضاء مجلس الإدارة والمطلعين في أسهم الشركة حتى تمام إنعقاد الإجتماع تطبيقاً لنص المادة (111) من نظام طرح وادراج الأوراق المالية الصادر عن هيئة قطر للأسواق المالية، وتعاميم بورصة قطر في هذا الشأن.

كما ستعقد الشركة مؤتمر علاقات المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية لسنة المالية المنتهية في 2022/12/31 وذلك في يوم **الأربعاء الموافق 15 فبراير 2023** بتمام الساعة الواحدة والنصف ظهراً، وسيتم نشر العرض التقديمي الخاص بالمستثمرين على الموقع الإلكتروني للشركة قبل موعد المؤتمر.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

عن / لشركة قطر لنقل الغاز المحدودة "ناقلات"



فوتيس زيريتس
رئيس علاقات المستثمرين
وتقارير الحوكمة البيئية والاجتماعية
وحوكمة الشركات

نسخة: هيئة قطر للأسواق المالية.